

BIO MH - UIA

Marc Henry est avocat à Paris depuis plus de 30 ans. Il est spécialisé en contentieux des affaires et en arbitrage. Après 17 ans d'association dans des structures anglaise (Lovells) puis américaine (Hughes Hubbard & Reed), il a rejoint le cabinet FTMS, cabinet français d'excellence en contentieux et arbitrage, qui compte parmi ses associés fondateurs le Bâtonnier Pierre-Olivier Sur et Silvestre Tandeau de Marsac. Marc Henry est Docteur en droit et Président de l'Association Française d'Arbitrage. Sa thèse sur « Le devoir d'indépendance de l'arbitre » a été publiée et primée. Il a une forte implication doctrinale et intervient dans plusieurs Master 2 en droit de l'arbitrage et sur l'art de la plaidoirie.

Marc Henry has been a lawyer in Paris for more than 30 years. He specializes in business litigation and arbitration. After 17 years of partnership in English (Lovells) and then American (Hughes Hubbard & Reed) law firms, he joined FTMS, a French firm of excellence in litigation and arbitration, whose founding partners include former President of the Paris Bar Pierre-Olivier Sur and Silvestre Tandeau de Marsac. Marc Henry is Doctor in Law and President of the French Arbitration Association. His PhD work on "The Duty of Independence of the Arbitrator" was published and awarded. He has a strong doctrinal involvement and is involved in several Master's courses in arbitration law and the art of advocacy.